

圣霖国际吊车轨经销 圣霖国际吊车轨 圣霖国际【客户至上】

产品名称	圣霖国际吊车轨经销 圣霖国际吊车轨 圣霖国际【客户至上】
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座 2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

产品详情

硬质合金轧辊是在硬质合金刀具的基础上发展而来的，硬质合金是采用坚硬的碳化钨颗粒硬质相与镍、钴等黏结相金属烧结而成。硬质合金的性能取决于碳化钨颗粒尺寸的大小和黏结相金属含量的多少，当黏结相金属中含有一定量的镍和铬时，圣霖国际吊车轨，不仅会大大提高轧辊的抗热疲劳性能。

Cemented carbide rolls are developed on the basis of cemented carbide tools. Cemented carbide is made of hard tungsten carbide particles and hard phase sintered together with nickel and cobalt bonded phases. The properties of cemented carbide depend on the size of tungsten carbide particle and the content of bonding phase metal. When the amount of nickel and chromium in the bonding phase contains metal, it will not only greatly improve the thermal fatigue resistance of the roller.

这些应力沿辊身的散布是不均匀的、不断改变的，其原因不只有规划要素，还有轧辊在运用中磨损、温度和辊形的不断改变。

The dispersion of these stresses along the roll is uneven and constantly changing, and the reasons are not only the planning elements, 圣霖国际吊车轨经销, but also the constant change of wear, 圣霖国际吊车轨生产, temperature and roll shape in the use of the rolls.

轧辊是轧机的核心部件，轧辊的使用涉及轧机使用时的类型选择、轧辊的准备、在轧制过程中的维修和周期性修整，而这些都是影响轧机生产率、产品质量和生产经济性的因素。

Roll is the core part of the rolling mill. The use of the roll involves the type selection of the rolling mill , the preparation of the roll , the maintenance and the periodic dressing during the rolling process , all of which are all factors that affect the productivity of the rolling mill , the quality of the product and the production economy.

圣霖国际吊车轨经销-圣霖国际吊车轨-圣霖国际【客户至上】由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。行路致远，砥砺前行。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司（shenglininternational.cn）致力成为与您共赢、共生、共同前行的战略伙伴，与您一起飞跃，共同成功!